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Porządek posiedzenia: 

 1. Informacja Najwyższej Izby Kontroli o wynikach kontroli „Realizacja Programu polskiej 

energetyki jądrowej”. 

Posiedzeniu przewodniczył: 

 przewodniczący Komisji Środowiska Zdzisław Pupa. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 
senatorowie członkowie Komisji Środowiska: 

Adam Gawęda, Maciej Łuczak, Marian Poślednik, Zdzisław Pupa, Jadwiga Rotnicka, 

Czesław Ryszka, Jerzy Wcisła, Alicja Zając,  

 

 
senatorowie członkowie Komisji Gospodarki Narodowej i Innowacyjności: 

 Mieczysław Augustyn, Wiesław Dobkowski, Adam Gawęda, Mieczysław Golba, Kazimierz 

Kleina, Władysław Komarnicki, Grzegorz Napieralski, Grzegorz Peczkis, Wojciech Piecha, 

Andrzej Stanisławek,  

 

 
goście, m.in.: 

Ministerstwo Energii: 

podsekretarz stanu Tadeusz Skobel ze współpracownikami, 

Ministerstwo Inwestycji i Rozwoju: 

starszy specjalista w Biurze Pełnomocnika Rządu ds. Strategicznej Infrastruktury 

Energetycznej Stanisław Sałyga, 

Państwowa Agencja Atomistyki: 

prezes Andrzej Przybycin, 

wiceprezes Ewa Paluch, 

Najwyższa Izba Kontroli: 

wiceprezes Mieczysław Łuczak ze współpracownikami, 

Parlament Europejski: 

poseł Jadwiga Wiśniewska. 

 

 



 

 

Ad 1. 
 

 Informację o wynikach kontroli „Realizacja Programu polskiej energetyki jądrowej” (PPEJ) 

przedstawili przedstawiciele NIK Mieczysław Łuczak i Dariusz Strzałkowski. Do wyników 

kontroli odniósł się podsekretarz stanu w Ministerstwie Energii Tadeusz Skobel. 

Jednostkami kontrolowanymi były Ministerstwo Energii, Państwowa Agencja Atomistyki, 

Generalna Dyrekcja Ochrony Środowiska, PGE Polska Grupa Energetyczna SA i PGE EJ 1 sp. 

z o.o. Kontrolę przeprowadzono w latach 2014–2017. 

Celem kontroli była ocena realizacji Programu polskiej energetyki jądrowej, stanu 

zaawansowania działań oraz zagrożeń realizacji programu. Ponadto NIK oceniła Państwową 

Agencję Atomistyki pod kątem pełnienia funkcji organu dozoru jądrowego. 

NIK stwierdziła następujące nieprawidłowości w realizacji Programu polskiej energetyki 

jądrowej: wieloletnie opóźnienia we wdrażaniu programu, zwłokę w wydaniu strategicznych 

decyzji dotyczących PPEJ, brak narzędzi do właściwego wypełniania roli koordynatora przez 

resort nadzorujący. NIK pozytywnie oceniła działania inwestorów odnoszące się do 

przedsięwzięć informacyjnych dotyczących lokalizacji elektrowni. Tym samym nie ma 

przeszkód prawnych i społecznych do rozpoczęcia przygotowania do budowy elektrowni 

jądrowej. 

Nad informacją przeprowadzono dyskusję. W dyskusji zabrali głos senatorowie oraz goście. 

Przewodniczący Komisji Środowiska Zdzisław Pupa po przeprowadzonej dyskusji stwierdził, 

że prezydia komisji widzą potrzebę zorganizowania posiedzenia na temat strategii 

energetycznej dla Polski.  
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